
Oświadczenie złożone 

przez senator Alicję Chybicką 

na 41. posiedzeniu Senatu 

w dniu 17 października 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Bartosza Arłukowicza 

Szanowny Panie Ministrze! 
Do mojego biura wpłynął kolejny apel z prośbą o interwencję w sprawie objęcia refundacją preparatu 

Zavesca (miglustat) we wskazaniu: choroba Niemanna-Picka typu C. 
Zgodnie z informacjami, jakie uzyskałam od Pana Ministra w dniu 22 lipca 2013 r. w odpowiedzi na 

złożone przeze mnie oświadczenie, do Ministerstwa Zdrowia wpłynął wniosek o objęcie refundacją i 

ustalenie ceny urzędowej produktu leczniczego Zavesca. Niestety propozycja cenowa wnioskodawcy nie 

zyskała akceptacji i w dniu 17 czerwca 2013 r. Pan Minister wydał decyzję odmowną w odniesieniu do 

objęcia refundacją tego preparatu i ustalenia urzędowej ceny zbytu. 
Zwracam się do Pana Ministra z prośbą o informacje, czy postępowanie odwoławcze w wyżej 

wymienionej sprawie zostało już zakończone, a jeżeli tak, to jaki był jego efekt. Rodzice dzieci chorych na 

Niemanna-Picka wiążą duże nadzieje z tym, że ministerstwu uda się wypracować porozumienie i preparat 

Zavesca zostanie objęty refundacją, a dzieci będą mogły skorzystać z najlepszych dostępnych metod leczenia. 

Z wyrazami szacunku 
Alicja Chybicka 




